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Motion

Cykelbana Hemsjö – Boråsvägen

Alla har vi väl tagit del av den hemska olycka som skedde strax utanför Hemsjö mot Edsås för ett tag 
sedan.

Vägsträckan är mycket farlig för cyklister som skyms bakom alla krön och kurvor på sträckan mellan 
Hemsjö och Boråsvägen via Edsås.

Hastigheten är ofta hög på vägen som är ganska smal.

Alla vi som bor i södra delen av kommunen vet om detta och vi undrar varför cykelbanor bara byggs i 
centrum och norra delen av kommunen. Även de som bor söder om staden betalar skatt som övriga 
vilket är svårt att förstå när man ser hur resurserna fördelas. 

Vägen mellan Hemsjö och Boråsvägen är i första hand Trafikverkets ansvar men politikerna i Alingsås 
kommer inte undan ansvaret för invånarnas, eller besökande turisters säkerhet. Vi måste agera för 
att förebygga framtida tragedier som den vi nyss bevittnat.

Frågan om en cykelväg är inte ett nytt påhitt utan har funnits med länge i diskussioner men nu får det 
hända något! Det finns mycket pengar avsatt i regionen för att bygga cykelvägar. Trafikverket vet om 
problemet och kommunen likaså.

Jag yrkar följande:

Att kommunen snarast uppvaktar Trafikverket för att påskynda en cykelväg mellan Hemsjö och 
Boråsvägen.

Att kommunen avsätter medel för att kunna medfinansiera cykelbana mellan Hemsjö och 
Boråsvägen.

Att regionen kontaktas för stöd till satsningen.
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